
Proč jít studovat na Gymnázium Zábřeh? 

Je tu spoustu volného času, ti, kteří říkají, že tu nemáme žádný volný čas, 

neříkají pravdu. Volného času tu máme hodně. 

Učit se moc nemusíme a máme mnohem méně úkolů, než jsem měl na 

minulé základní škole, a tak máme ještě více volného času. 

Nezdržujeme se se zde s pomalými méně chytrými dětmi. 

Učitelé jsou tu hodní a skvělí, s mojí třídou, která je nejhorší, mají ještě 

trpělivost. 

Díky tomuto studiu jsem potkal spoustu nový kamarádů a zjistil spoustu 

nových zajímavých věcí. 

Je tu super kolektiv, jsem rád, že jsem se nerozhodnul studovat na jiné 

škole, mrzelo by mě, kdybych přišel o všechno, co jsem na gymnáziu zažil. 

Na Gymnázium Zábřeh bych se klidně znova vrátil. 
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